
 

FAU Uranienborg skole 
Referat fra FAU-møte (13.01.2025) 

 

1. Velkommen  

- Rektor og FAU-leder ønsker velkommen 

- Godt oppmøte 

- Noen nye medlemmer 

- Introduksjonsrunde 

- Kort om referatskriving 

2. Informasjon fra Rektor  

Innledning: 

- Det foretas et kontinuerlig og stort antall beslutninger 

- Viktigheten av åpen dialog understrekes 

- Bør også være rom for spørsmål og forklaringer 

- Bidrag fra FAU skaper flere/nye perspektiver 

Gym/fysisk aktivitet i skolen: 

- Definert antall timer med kroppsøving 

- Organisert ulikt, noen innendørs, noen ute etc 

- Fokus på elevaktiv læringsprosess 

Gjerder/sikring rundt skolen: 

- Skolen har fått avslag på søknad om port mot Briskebyveien v/Joker.  

- FAU har invitert Bymiljøetaten på ny befaring (6.feb) + møte om trafikksikring, og jobber 

videre med å få dette på plass i samarbeid med skolen.  



- Fra skolens side anses tiltaket prinsipielt som et offentlig ansvar, men privat 

finansiering kan likevel vurderes 

- Argument mot tiltaket: Alltid vært slik, hvorfor endring nå? 

- Svar: Potensielt redusere skader og redde liv.  

- Rektor positiv til engasjement 

- Saken også sendt til Driftsstyret fra FAU (trafikksikkerhet + sikring) 

Skoleball – og gratisprinsippet: 

Generelt: 

- Strider imot gratisprinsippet 

- Pr nå et privat arrangement 

- Skolen styrer ikke rammer og begrensninger  

Utfordringer - innspill fra foreldre: 

- Dyrt 

- Kontrastfylte økonomiske forhold mellom sentrumsskolene 

- Særlig kontrastfylte økonomiske forhold i denne bydelen og på denne skolen 

- At det er dyrt strider imot skolens hovedmål 

- Barn vegrer seg for å be foreldre om penger 

- 1000,- pr pers anses å være for dyrt 

- Har vært dyrere tidligere 

- Erfaringer fra tidligere etterspørres 

- Gode opplevelser med at skolen tar styring i samarbeid med FAU 

Mulige løsninger - innspill fra foreldre: 

- Skape en felles forståelse for hva ballet skal markere 

- Skape en dialog rundt de ulike utfordringene på vegne av de som er rammet 

- Skolen og FAU tar ansvar/styring for arrangementet 

Skolens ståsted: 

- Ønskelig at alle skal ha mulighet til å delta 

- Villig til å ta på seg ansvar for arrangementet – dersom det er ønskelig 



Rektors innspill: 

- Erfaring fra annen skole: Særlig store utfordringer relatert til limousin, samt åpenbare og 

skjulte «kåringer». 

- Ønsker at man blir enige og følger gjerne opp 

- Ønsker levedyktige løsninger 

- Ønsker mer varig avgjørelse – ikke endring hvert år 

FAU-leders innspill: 

- Anbefaler å ta denne diskusjonen i betraktning over alle trinn 

- FAU-representanter for 9. trinn får det overordnede ansvaret for videre diskusjon, 

forslag til løsninger og beslutninger rundt dette arrangementet. 

Lufteanlegg på skolen: 

- Kan bli varmt/dårlig luft inne  

- Behovet for tiltak anerkjennes 

- Nattkjøling vurdert som mulig løsning 

- FAU vurdere oppfølging, brev Oslobygg 

Apparater i skolegård:  

- Begrenset med plass til apparater i skolegården 

- Skolen kan sette opp apparater i skolegården ved hjelp av private midler 

- Andre områder hører til bymiljøetaten 

- Oppsett av apparater i disse områdene må vurderes og gjennomføres av bymiljøetaten 

- Nye/flere apparater vil oppta eksisterende «åpne» arealer som nå brukes til annet  

- Behovet for flere apparater bør vurderes mot behovet for disse åpne arealene 

- Mellomtrinnet får ansvaret for kartlegging og videre oppfølging av saken 

Nasjonale prøver, elev- og trivselsundersøkelsen: 

- Oppfordring til å søke opp informasjon vedrørende disse 

- Rektor svarer gjerne på eventuelle spørsmål 

- Gjerne via FAU-leder 

Arbeidsmiljø oppsummert: 



- Tidligere utfordringer tilbakelagt; Samlet personale som trekker i samme retning.  

Strategisk plan presenteres: 

- Vedlegg 

3. Trinnvise diskusjoner: 

- Barnetrinnet, mellomtrinnet og ungdomstrinnet diskuterer relevante tema mellom seg 

Felles diskusjon: 

Ungdomstrinnet (8-10.trinn): 

Skoleball: 

- Tar med elevrådet i videre diskusjon 

- Setter sammen forslag 

Mellomtrinnet (5.-7.trinn): 

Lekeapparater: 

- Forslag om å fordele tid på harelabben mellom barnetrinnet og mellomtrinnet 

- Starte opp en prosess for fremtidige mellomtrinn - begynner med kartlegging av behov 

- FAU-representant leder et utvalg som skal føre denne prosessen videre 

- FAU-leder foreslår en gjennomgang/oppsummering i slutten av skoleåret 

Urra-klubben straks i gang igjen 

Barnetrinnet (1.-4.trinn): 

Fysisk aktivitet: 

- Ønske om mer 

Bursdagsfeiringer: 

- Diskusjon rundt ulike former for bursdagsfeiringer, med hensyn til ulike muligheter og 

økonomiske forskjeller 

4. Oppdateringer ved FAU-leder 



Trafikksaken:  

- Hanne og Helene gjennomførte en vellykket underskriftskampanje - saken løftes til 

bystyret 

- Invitert til rådhuset, skal kommentere byrådets uttalelse og følger opp saken videre  

Sporveien inviterer til informasjonsmøte: 

- Vedrørende oppgraderingen av trikketraseen 

- Fysisk møte 28. januar, digitalt møte 30. januar 

- Foresatte oppfordres til å delta – evt relatere til trafikksikkerhet 

Trafikkvaktordningen: 

- Påminnelse om å følge opp trafikkvakter 

- Følg med på ulike forhold relatert til trafikken rundt skolen 

- Ta gjerne bilder av relevante situasjoner  

Temabasert foreldremøte onsdag 15. januar: 

- Alle oppfordres til å møte opp  

Besøk av SaLTo og politiet / FAU-møtet i november: 

- Inspirasjon til et eget temamøte for alle foreldre 

17. mai: 

- Tidligere dokumenter sendes ut til 5. trinn – som har ansvaret for 17. mai 

Til slutt: 

- FAU-leder minner om at det er ønskelig med innspill fra FAU fra rektor sin side – også 

mtp Temamøter 

- Og hun takkes for meget god innsats som leder  

 

Møtet ble avsluttet kl 19.07 

Referent: Roshi Masouri, klasse 5C 

 



 

Møtekalender 2024/2025 

23.09.2024- Intro og årshjul  

14.10.2024 - Trinnvis + felles  

18.11.2024 - Felles  

13.01.2025 - Trinnvis + felles  

03.03.2025 - Trinnvis + felles  

28.04.2025 - Felles  

02.06.2025 - Avslutning og erfaring 

 


